
 

0 
 

 

 

 

 

Jaarverslag 
A.K.V. Exakwa 

2020-2021 

 

 

 



 Jaarverslag A.K.V. Exakwa  
Doc.nr  Versie  Bewerkt 
100-JV-001 2020-2021 27 oktober 2021 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

   

 
1 

Dagelijks bestuur: Voorzitter 

Doelstelling 

Het voortouw nemen op onderwerpen die de essentie van de vereniging op emotioneel en 

inhoudelijk vlak raken. Het vertegenwoordigen van de vereniging naar andere verenigingen, de 

gemeente, de korfbalbond en sponsoren. Het leiden van vergaderingen met aandacht voor de 

effectiviteit en efficiency van de organisatie, het tonen van waardering en het geven van het goede 

voorbeeld. 

Terugkijken op seizoen 2020 - 2021 

Een moeilijk jaar. Zo mogen we het afgelopen seizoen wel betitelen. Moeilijk omdat corona langer 

duurde dan gehoopt, moeilijk omdat beperkingen in het dagelijkse leven doorgewerkt hebben tot 

aan de zomervakantie. Moeilijk omdat er geen competitie was en geen sportieve uitdaging en 

moeilijk doordat ons sociale samenzijn op een lager pitje stond. Maar wij zijn niet bij de pakken neer 

gaan zitten. We hebben allemaal veerkracht getoond en waar het kon zijn wij met zijn allen blijven 

sporten. En waar het kon bleven wij elkaar ontmoeten. Ook in verenigingsverband. Wij hebben de 

hoop niet verloren dat het beter zou worden. En het ziet ernaar uit dat het beter wordt.  

 

Wij hebben de contacten met de gemeente en het Sportbedrijf aangetrokken. Ons doel is nog steeds 

een investering in kunstgras op de korte termijn. Daar moet de gemeente ons bij helpen. Wij hebben 

met de nieuwe wethouder sport gesproken. Eén keer dit voorjaar om kennis te maken en na de 

zomer om met hem dieper in te gaan op onze plannen voor kunstgras. Wij hebben ons in die 

gesprekken open opgesteld. Niet alleen onze behoefte kant benadrukt maar op verzoek van de 

gemeente hebben wij ook serieus gekeken naar alternatieven onder meer in de vorm van een 

verhuizing naar een andere locatie nabij SG de Rietlanden. Wij hebben ons constructief opgesteld 

maar in de uiteindelijke balans kwam het erop neer dat wij geen eigen kantine meer zouden hebben, 

geen kantine op de begane grond met rechtstreeks zicht op de velden en geen 100% zeggenschap 

over de velden. Dat was voor ons teveel inleveren. Wij hebben dat ook weer teruggekoppeld aan de 

gemeente. De gemeenteraad buigt zich komende weken over de begroting 2022 en wij hebben een 

hernieuwd verzoek, drie keer op rij nu, ingediend bij de gemeenteraad voor vier kunstgrasvelden hier 

op Langezand. Ook de Korfbal Bond is betrokken. Drie keer is scheepsrecht.   

Vooruitkijken naar seizoen 2021-2022 

Er is weer competitie. In augustus zijn we allemaal weer het veld opgegaan en het lijkt allemaal goed 

te gaan. Het blijft spannend, ook nu nog maar dat gevoel willen wij vasthouden en wij vertrouwen 

erop dat komende seizoen de competitie volledig doorgaat. Ons jubileumfeest hebben wij uitgesteld. 

Wij hopen echt dat we komend jaar aan het begin van de zomer 2022, bijna 2 jaar na dato, toch die 

grote reünie kunnen organiseren met een spetterend feest.  
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Komend seizoen staat ook in het teken van de praktijk ervaring die we allemaal gaan opdoen met het 

indelen van gelijkwaardige teams bij de E en D jeugd. Dit is een belangrijk onderwerp en hier wordt 

binnen onze vereniging verschillend tegenaan gekeken. Dus willen wij ook het gesprek over de 

inhoudelijke betekenis hiervan aangaan met alle leden, trainers en ouders van jeugdleden. Wat 

betekent dit voor spelplezier, speelvreugde en talent ontwikkeling. Welk effect heeft dit op erbij 

horen en erbij blijven. Wat betekent dit voor de trainers. En vooral hoe vinden wij het gaan? Dat 

gaan we ook peilen met een enquête met de goede vragen en uit de resultaten daarvan zal mogelijk 

een voorkeur blijken.  

 

Het nieuwe seizoen laat ook een vernieuwd bestuur zien. Vorig jaar hebben wij al een bestuurswissel 

gezien op de functie van secretaris. Onze huidige secretaris Angelique van de Werfhorst volgde toen 

Margaret van der Toolen-Hoezen op. Helaas ging dat tijdens een digitale vergadering. Nu kunnen we 

Angelique ook begroeten tijdens een normale ledenvergadering. Komend seizoen zijn er meer 

bestuurswisselingen. Lydianne Vermeulen en Tiny Klifman treden terug in hun functie bestuurslid 

vrijwilligers en hun taken worden overgenomen door Wendy van Zonderen. Ook Joke Stoop treedt 

terug en haar bestuursfunctie wordt overgenomen door Harm Cnossen. Wendy van Zonderen treed 

terug als bestuurslid maar blijft haar commissietaken Presco doen en combineert dat met de 

vrijwilligerstaken. Ook ik treed terug als voorzitter. Ik ben blij om namens het bestuur Ruud Peltzer 

voor te dragen als nieuwe voorzitter. Gelukkig blijven er ook bekende en ervaren bestuursleden. Het 

vernieuwde bestuur ziet er dan als volgt uit: Ruud Peltzer (voorzitter), Angelique van de Werfhorst 

(secretaris), Arthur Boelman (Penningmeester), Martin van Hinte (Technische commissie), Jeltsje 

Oostbeek (accommodaties), Harm Cnossen (Nevenactiviteiten). 
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Dagelijks bestuur: Secretaris 

Doelstelling 

Het doel van de secretaris is het vormen van het geheugen van de vereniging, zowel op korte als 

lange termijn, door het voeren van de correspondentie, agenderen en notuleren van 

bestuursvergaderingen, bijhouden en bewaken van actiepunten, administreren van de 

ledenadministratie, archiveren, maken van het jaarverslag voor de algemene ledenvergadering 

alsmede de aankondiging en voorbereiding hiervan. 

Daarnaast zorgdragen voor het geweten van de vereniging door zich steeds af te vragen of onze 

plannen wel corresponderen met de uitgangspunten van de vereniging en het bewaken van de 

afspraken, procedures, bestuursbesluiten en -mededelingen.  

Terugkijken op seizoen 2020 – 2021 

Sinds november 2020 is de functie van secretaris van Margaret van der Toolen-Hoezen overgenomen 

door mij, Angélique van de Werfhorst. Margaret heeft me wegwijs gemaakt binnen het secretariaat 

en heeft waar nodig nog ondersteuning op afstand geboden. De ledenadministratie wordt gedaan 

door Ton Mul.  

Het afgelopen seizoen heeft het bestuur 11 keer vergaderd en daarnaast enkele keren extra voor het 

project kunstgras. Ook hebben gesprekken met de gemeente en het Sportbedrijf plaatsgevonden. 

Onderzocht is of op een andere locatie gespeeld zou kunnen worden. Verder is er contact geweest 

met de notaris om tot wijziging van de statuten te komen. Dit ingevolge de Wet Bestuur Toezicht 

Rechtspersonen (WBTR). 

Aan het einde van het seizoen had Exakwa 305 leden.  

Vooruitkijken naar seizoen 2021- 2022 

Het komende seizoen zal wederom in het teken staan van het verkrijgen van kunstgras. Verzoeken 

daartoe zijn ingediend.  
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Dagelijks bestuur: Penningmeester 

Doelstelling  

Zorgen voor een goede financiële planning middels het maken en bewaken van een begroting, het  

bijhouden van de “dagelijkse” financiële administratie en het afleggen van verantwoording voor het  

gevoerde financiële beleid. Controle van de financiële administratie geschiedt door de kascommissie. 

 

Terugkijken op seizoen 2020 – 2021 

Het afgelopen seizoen heeft helaas weer voor een belangrijk deel in teken gestaan van de pandemie. 

In de eerste plaats heeft dit in sportief opzicht de nodige impact gehad. Maar zeker ook op de 

financiën van de vereniging. Het seizoen is, in financieel opzicht, anders gelopen dan waar wij van te 

voren rekening mee hebben gehouden. Zo waren wij in de begroting uitgegaan van inkomsten en 

uitgaven die wij normaliter in een regulier seizoen kunnen verwachten. Daarnaast hielden wij binnen 

de begroting nog rekening met ons (uitgestelde) jubileumfeest. Helaas is de praktijk anders 

uitgepakt. Er is weinig tot geen competitie gespeeld, de kantine is nauwelijks open geweest. Er kon 

helaas geen schoolkorfbaltoernooi worden gehouden en geen kamp worden georganiseerd.  

Hoewel zaken als het ophalen van oud papier en de Grote Club Actie gelukkig wel doorgingen, zijn er 

per saldo minder opbrengsten geweest dan in een “normaal” seizoen. Aan de andere kant zijn de 

kosten ook lager uitgevallen. Maandelijkse kosten, zoals abonnementen en accommodatiekosten, 

liepen gewoon door. Echter, de kosten voor commissies zijn veel lager uitgekomen dan normaal. Er is 

geen schoolkorfbaltoernooi georganiseerd. Het kamp kon helaas niet doorgaan en het grote 

jubileumfeest bleek, ook vanwege de Corona maatregelen, niet haalbaar. De meest in het oog 

springende post in de staat van baten en lasten betreft de huur accommodaties. Een groot deel van 

de veldhuur en bijna de gehele zaalhuur is uiteindelijk kwijtgescholden, nadat het Sportbedrijf 

succesvol gebruik had gemaakt van een regeling vanuit het Rijk.  

 

Vanwege de lager dan verwachte kosten en het uitblijven van competitiemogelijkheden, is er 

gedurende het seizoen door het bestuur besloten tot het verstrekken van een tegemoetkoming. Dit 

is gedaan in de vorm van een korting aan de spelende leden voor het uitblijven van competitie en 

minder trainingsmogelijkheden. Deze korting is in de maanden maart, april en mei verstrekt. Toen 

bekend werd dat de zaalhuur grotendeels kwijtgescholden zou worden, is in de maand juni helemaal 

geen contributie meer in rekening gebracht bij alle leden. Het bestuur vond dit passend binnen de 

totale financiële positie van de vereniging.  

 

Al met al is het financiële jaar afgesloten met een positief resultaat van EUR 12.706. Hier wordt EUR 

2.210 toegevoegd aan de voorziening nieuwe shirts. 

 

 



 Jaarverslag A.K.V. Exakwa  
Doc.nr  Versie  Bewerkt 
100-JV-001 2020-2021 27 oktober 2021 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

   

 
5 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 – 2022 

Gelukkig is het huidige seizoen weer op normale wijze van start gegaan. Er wordt weer volop 

getraind, wedstrijden gespeeld en de kantine draait weer op volle kracht. Wij hopen uiteraard dat dit 

zo blijft. Wij zijn in de begroting dan ook uitgegaan van een regulier seizoen. Waarin er ruimte is om 

weer op kamp te gaan en er een schoolkorfbaltoernooi georganiseerd kan worden.  

Vanwege de maatregelen kon er het afgelopen seizoen niet bijzonder veel georganiseerd worden. Op 

basis van het financiële resultaat van afgelopen seizoen en de huidige financiële positie willen wij 

zeker ruimte voor vrij maken binnen de begroting voor (jeugd) activiteiten. Zo is er al een clinic 

georganiseerd voor de D/C jeugd door twee TEAMNL spelers. Daarnaast hebben wij al enkele 

investeringen gedaan in nieuwe materialen. En wordt de accommodatie ook weer perfect 

onderhouden door de bouwcommissie. Vandaar dat wij binnen de begroting per saldo iets meer 

uitgaven hebben staan, dan inkomsten.  

 

Aan de kostenkant worden wij geconfronteerd met hogere kosten voor de huur van zalen en veld. 

Vooral de hogere zaalhuur hakt er flink in. Naast een inflatiecorrectie van 1,6% (vanaf 1-1-2021) 

heeft het sportbedrijf een huurverhoging doorgevoerd van 5,0% (vanaf 1-7-2021). Vandaar dat wij 

binnen de begroting rekening houden met hogere accommodatiekosten. Ook heeft de Technische 

Commissie geprobeerd meer trainingsuren af te nemen in de Koploper. In verband met het 

verouderde Kofschip. Dit brengt weliswaar hogere kosten met zich mee, maar is in sportief opzicht 

weer een stap vooruit.  

 

Wij beschikken momenteel over een comfortabele financiële reserve. Ondanks dat de vereniging in 

leden wat achteruit is gegaan de afgelopen twee “Corona seizoenen”, heeft dit geen grote financiële 

consequenties gehad. Het grootste deel van de reserve is bedoeld om in te zetten bij het realiseren 

van kunstgras. Daarnaast hebben wij nog de wens om zonnepanelen te laten installeren. En het 

verder verbeteren en onderhouden van de accommodatie binnen het onderhoudsplan. 
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Verslag Coordinator Nevenactiviteiten  

Doelstelling 

Alle activiteiten van de Activiteiten-, Jeugdactiviteiten-, Schoolkorfbal-, Kampcommissie en Oud 

Papier waar nodig op elkaar afstemmen. Tevens deze commissies vertegenwoordigen in het bestuur 

van Exakwa.  

Terugkijken naar seizoen 2020 - 2021 

Net als vorig jaar was ook dit jaar helaas overschaduwd door Covid19. De binding met de vereniging 

stond voor iedereen eigenlijk wel onder druk. 

Er zijn vele commissies binnen de nevenactiviteiten: 

• Jeugdcommissie 

• Schoolkorfbal 

• Oud papier 

• Activiteiten 

• Kamp 

• Jubileumcommissie 

Ik wil alle jaarverslagschrijvers hartelijk danken voor hun input. 

Vooruitkijken naar seizoen 2021-2022 

De competitie loopt gelukkig weer, publiek mag kijken en zelfs de 1,5 meter regel is komen te 

vervallen. Bij de vereniging wordt het weer gezellig, het bruist weer. Daar passen natuurlijk weer 

diverse activiteiten bij. Die activiteiten worden niet alleen door de leden van de commissies 

georganiseerd, veel wordt ook door andere actieve leden opgepakt. Mooi om zo met elkaar een 

actieve vereniging te hebben. 

Ik heb de rol van coordinator nevenactiviteiten nu 4 jaar met veel plezier uitgevoerd en het is tijd 

voor verjonging, dus mijn plaats in het bestuur stel ik beschikbaar en gelukkig heeft zich al een goede 

kandidaat gemeld.  

Joke Stoop 
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Jeugd commissie  

Leden 

Nanja Frankema, Conny Sellis (verjaardagskaarten), Esther Meijer-Smit, Roel Ridderhof en Daniële 

den Braber 

Doelstelling 

De jeugdcommissie van Exakwa heeft als doel om de binding van de jeugd met de vereniging te 

versterken. 

Terugkijken naar seizoen 2020 - 2021 

Corona heeft het werk voor deze commissie ook dit jaar onmogelijk gemaakt. Gelukkig hebben de 

kleinsten tijdens een training in Sinterklaastijd wel een bezoek van Piet gehad. 

Doordat de zaalcompetitie niet is doorgegaan heeft de jeugdcommissie het afgelopen zaalseizoen 

tijdens de thuiswedstrijden van de selectie niet kunnen regelen dat er VIPjes (F- en E-teams) 

aanwezig waren. De wens is om dit in het komende zaalseizoen weer op te pakken. 

Verder zijn er ook dit seizoen naar de jeugd verjaardagskaarten verstuurd. 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 - 2022 

Het Sinterklaasfeest, het verzorgen van de medailles (of iets dergelijks) voor de kampioenen, de 

VIPjes en het versturen van de kaarten zullen we ook in het seizoen 2021-2022 continueren. We zijn 

erg blij met de versterking door Annemiek, Esther, Danielle en Roel. 

Schoolkorfbal  

Leden  

Conny Sellis en Jolanda Brandsma hebben na jaren zeer succesvolle schoolkorfbaltoernooien alles op 

een heel prettige manier overgedragen aan Bodine Peterse, Ria Pos en Annemarie Thijssen.  

Doelstelling 

De schoolkorfbalcommissie heeft zich als doel gesteld kinderen enthousiast te maken voor de 

korfbalsport. Door het organiseren van het schoolkorfbaltoernooi voor de leerlingen van de 

basisscholen in de gemeente Lelystad kunnen zij kennismaken met deze sport. 

Terugkijken naar seizoen 2020 - 2021 

De nieuwe leden van de schoolkorfbalcommissie begonnen erg enthousiast, maar moesten vanwege 

Corona helaas het toernooi weer afblazen. 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 - 2022 

We hopen allemaal dat het toernooi dit seizoen wel kan doorgaan. Het is gepland op 13, 14 en 15 

juni. 
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Oud papier 

Leden 

Rein IJssennagger, Wim Christiaans en Harry de Rijk. 

Doelstelling 

De  doelstelling bij deze activiteit is natuurlijk om zoveel mogelijk papier op te halen. Daarbij ben je  

wel afhankelijk van de hoeveelheid papier die wordt aangeboden. 

Terugkijken naar seizoen 2020 - 2021 

Voor de financiele consequenties verwijs ik naar het jaarverslag van de penningmeester. 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 - 2022 

Het komend seizoen gaan we gewoon op ingeslagen weg verder.  

Activiteiten commissie 

 

Leden 

In de hoop op een jubileumfeest en vanwege het niets kunnen organiseren vanwege Corona is de 

activiteitencommissie opgegaan in de jubileumcommissie.  Er is op dit moment dus geen 

activiteitencommissie, maar gelukkig zijn er binnen de vereniging voldoende leden, die zo af en toe 

iets willen organiseren. 

Doelstelling 

Leuke activiteiten organiseren voor leden en niet-leden om meer gezelligheid, betrokkenheid en 

verbinding met de vereniging te verkrijgen.  

Terugkijken naar seizoen 2020 - 2021 

Er  heeft ook hier weinig plaatsgevonden vanwege Corona. 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 - 2022 

Er staan wel diverse activiteiten op de jaaragenda, zoals een nieuwjaarsfeest/vrijwilligersavond, 

kroegentocht, priktoernooi en eindfeest. 

 

Kamp commissie 

Doelstelling 
De kampcommissie heeft het ultieme doel om de deelnemers aan het kamp 4 geweldige dagen te 
bezorgen en zo de onderlinge contacten en verbanden binnen de vereniging te versterken. Dit door 
zoveel mogelijk spelende Exakwa leden in de leeftijd van 6 t/m 19 mee te krijgen op het jeugdkamp 
en ze op kamp in wisselende groepen de diverse spelen te laten doen. 

https://www.exakwa.nl/leden-info/jaaragenda
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Terugkijken naar seizoen 2020 - 2021 
Eigenlijk hoopten we verder te kunnen met de plannen van 2019 – 2020 die vanwege Corona niet 
konden doorgaan. Maar we weten allemaal dat het ook het afgelopen jaar niet is gelukt vanwege de 
maatregelen. 
 
In de kampleiding hebben we de volgende aanpassingen. 
Paul, Ilse, Jolanda, Nikki, Ron, Jorn, Arjan V en Arjan R hebben aangegeven niet meer mee te gaan.  
Aanvulling wordt op het moment van schrijven gezocht. We verwachten weer op 36 leiders te 
komen.   
 
 

Financiën 
We hebben beperkte kosten moeten maken i.v.m. het afzeggen van de locatie en bussen.  
Verder is er nu geen reden om het kampgeld aan te passen.  
 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 – 2022 
In september zijn we weer enthousiast aan de slag gegaan met het organiseren van het kamp 2022, 
in de hoop dat het nu eindelijk wel kan doorgaan.  
 
De locatie is ons al bekend…. 
 
De info avond heeft plaatsgevonden op 13 oktober, met een kleine opkomst van ouders die vragen 
hadden. Deze hebben we uiteraard allemaal kunnen beantwoorden. 
 
17  oktober is de  inschrijving voor het kamp geopend. We hanteren ook dit jaar een maximum aantal 
deelnemers van 170 kinderen. 
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Jubileumcommissie 

 

Doelstelling van de commissie  
Het organiseren van activiteiten in het kader van het jubileumjaar van Exakwa.  
 
Leden  
Harrie de Rijk, Karin de Kluijver, Bodine Peterse, Harm Cnossen, Inge de Graaf, Joke Stoop en Wendy 
van Zonderen. Karin Böning en Robert Böning hebben de vereniging en dus ook de commissie 
verlaten. 
 

Terugkijken seizoen 2020 - 2021 
Het jubileum, dat allang had moeten zijn, hebben we ook dit jaar moeten afgelasten. Alle activiteiten 
zijn teruggebracht tot een jubileumfeest en wat merchandise. De merchandise is er gekomen en ook 
verkocht. (Er zijn nog steeds bidons te verkrijgen in de kantine). 
De commissie heeft zich vooral beziggehouden met het verzetten van afspraken rondom het 
jubileumfeest.  
 

Vooruitkijken naar seizoen 2021 – 2022 
De afspraken met de leveranciers zijn dus uitgesteld, maar niet afgesteld.  
De Jubileumcommissie heeft haar opdracht aan het Bestuur teruggegeven. Het idee is wel eind 
seizoen 2021 – 2022 een ‘Gouden Exakwa’ feest te vieren met de opzet, die voor het Jubileumfeest 
was bedacht. We kunnen er op dat moment de juiste mensen vast wel weer bij vinden, waarschijnlijk 
in de vorm van Activiteiten of ad hoc commissie. 
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Verslag PRESCO 

Leden 

Wendy van Zonderen (voorzitter), Brenda Mul en Jolanda van Leuven organiseren de Grote clubactie. 

Doelstelling 

De doelstelling van de Presco is het werven en beheren van sponsors van de vereniging. Verder is de 

Presco verantwoordelijk voor de uitstraling van de vereniging intern en extern. 

 

Terugkijken op seizoen 2020-2021 

Grote clubactie 

De Grote clubactie, georganiseerd door Brenda en Ton Mul en Jolanda van Leuven heeft ondanks de 
coronacrisis toch een geweldige bedrag van € 
4.200.-.- opgebracht!  

Mede doordat de kinderen die 30 of meer loten 
verkochten een prijs kregen in de vorm van een 
trainingsshirt of trui. We merkten dat de 
kinderen hierdoor reuze enthousiast werden en 
meer loten voor de vereniging hebben verkocht.  

Schoolkorfbaltoernooi 

Helaas heeft het Schoolkorfbaltoernooi voor het 
2de jaar op rij niet plaatsgevonden dus daar 
hebben we geen sponsoren uit gehaald. En nog 
belangrijker dit zorgt normaliter voor een aanwas aan jonge leden.  

Corona specifieke activiteiten 

In 2020-2021 zijn we door de Corona crisis flink actief geweest op Facebook en Instagram. De jeugd 

heeft verschillende vlogs gemaakt hoe ze hun dag doorkwamen tijdens de lockdown. Jeugdleden 

hebben een actie georganiseerd om Exakwa mondkapjes te laten maken en verkopen.  

In januari hebben we een Pub quiz georganiseerd waar veel leden en oud leden aan hebben 

meegedaan. Dit lijkt een leuk begin van ieder jaar! Kortom tijdens coronatijd hebben we een hoop 

gedaan om het samenhorigheidsgevoel te behouden.   

Nieuwsbrief en website 

Wekelijks maken we een nieuwsbrief en houden we de website up-to-date. 
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Clubkleding 

We zijn nog steeds zeer tevreden over onze samenwerking met Wondersloffen, onze huisleverancier 

voor de kleding. De leden kopen producten via de webshop. Wij krijgen als vereniging provisie op de 

gekochte clubkleding. 

Vooruitkijken naar seizoen 2022-2022 

Sponsoren 

We zijn verheugd om te vertellen dat we al aan het begin van het seizoen twee nieuwe sponsoren 

hebben, voor de C1 en het 3de. Sowieso is het doel om alle wedstrijdteams te voorzien van een 

sponsor. En dat gaat ons lukken!  

Vorig jaar gaven we aan een nieuwe website te willen bouwen om de communicatie verder te 

optimaliseren. Om in één opslag te zien waar je team speelt, wie 

er moet rijden, wie er allemaal in een team speelt. Een 

modernere website met nog meer mogelijkheden. We kunnen 

dat mooi combineren met een mooie strakke nieuwsbrief. We 

hebben nu een bedrijf bereid gevonden om dit te verzorgen in ruil 

voor sponsoring. Zij gaan de A2 sponsoren en zo zijn alle 

wedstrijdteams voorzien van een sponsor. Afgelopen weken is de 

presco bezig geweest om de website vorm en inhoud te geven. 

We zullen tijdens de ALV de nieuwe website introduceren! 

Ouders van een senioren lid met een eigen bedrijf in vloeren, willen graag helpen/sponsoren om 

onze kantine te voorzien van een knappe nieuwe vloer. Dus de opbrengst van de Grote Clubactie van 

2021 zal meteen zichtbaar worden in het nieuwe seizoen!  

Financieel 

Voor de opbrengsten van de PRESCO verwijs ik je door naar het jaarverslag van de penningmeester. 

Nieuwe Leden 

We hebben twee  seniorendames; Tess en Levi die mee willen helpen om sponsors voor de 

vereniging te vinden. Ze hebben een hoop leuke ideeën om de sponsorcommissie nieuw leven in te 

blazen.  Hartstikke blij met deze verjonging. 

 

 

 



 Jaarverslag A.K.V. Exakwa  
Doc.nr  Versie  Bewerkt 
100-JV-001 2020-2021 27 oktober 2021 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

   

 
13 

Verslag Vrijwilligers Coördinator 

Doelstelling 

De doelstelling van de vrijwilligerscoördinator is het inhoud geven aan het vrijwilligerswerk binnen de  

vereniging.  

De vrijwilligerscoördinator weet wat er leeft binnen de vereniging en is op het gebied van het 

vrijwilligerswerk het gezicht en aanspreekpunt binnen de vereniging. 

Tiny Klifman en Lydianne Vermeulen (een ‘duobaan’) zijn sinds oktober 2015 het aanspreekpunt voor 

de vrijwilligers binnen Exakwa. Mochten er binnen het bestuur zaken zijn waarover gestemd moet 

worden dan hebben zij samen 1 stem.  

Terugkijken naar seizoen 2020-2021 

Ook dit seizoen heeft een  groot aantal vrijwilligers binnen Exakwa hun steentje bijgedragen aan 

allerlei activiteiten. Een ongekend aantal enthousiaste mensen heeft het steeds weer voor elkaar  

gekregen dat allerlei zaken doorgang konden vinden.  

Corona heeft feitelijk het hele jaar bepaald en ook de werkzaamheden als vrijwilligerscoördinator. 

Niet alles wat we hadden willen doen heeft doorgang kunnen vinden. 

We hebben gezocht naar coronacoördinatoren (en gevonden) die in coronatijd tijdens trainingen op 

onze eigen locatie en later bij SVL een oogje in het zeil hielden op het naleven van de 

coronamaatregelen. Fijn dat dat steeds is gelukt. 

Er zijn weer VOG’s (verklaring omtrent gedrag) aangevraagd en verkregen onder andere voor de  

hoofdtrainer en veel andere vrijwilligers. Er is een gedegen overzicht gemaakt met aangevraagde en 

ontvangen VOG’s . 

Trainers kregen een extra steuntje in de rug: rondom december 2020 is aan hen allen persoonlijk een 

attentie (een Tony Chocolony reep) gebracht. Dit werd zeer gewaardeerd.  

Scheidsrechters hebben een presentje (powerbankje) ontvangen in de week van de scheidsrechter 

Er is geen vrijwilligers avond geweest. De maatregelen rondom corona stonden dit niet toe.  
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Gesprekken met potentiële vrijwilligers 

We hebben met een aantal potentiële vrijwilligers gesprekken gevoerd om hen te polsen naar hun 

bereidheid een vacature op te vullen. We vinden dat erg leuk om te doen, het geeft energie. We 

hebben zo de diverse vacatures goed kunnen toelichten en voor het voetlicht kunnen brengen  

Zo hebben we weer een aantal plekken in de kantine en wedstrijdsecretariaat op kunnen vullen. 

Tiny heeft een avond gesprekken gevoerd met ouders op het veld, dit heeft 2 vrijwilligers 

opgeleverd: mensen persoonlijk benaderen blijft het beste werken. 

Een oproepje in het krantje heeft kantine medewerkers opgeleverd. 

Evaluatiegesprekken 

We hebben gesprekken gevoerd met vrijwilligers die hun taak hebben neergelegd. We vinden het 

belangrijk om de reden te weten waarom mensen hun taak willen beëindigen. We kunnen er als 

vereniging van leren en het is een mooie gelegenheid om hen met een attentie te bedanken voor 

hun inzet, hetgeen enorm wordt gewaardeerd. 

Als er aanleiding toe is wordt er contact gelegd met  de voorzitter. 

Vooruitkijken naar seizoen 2021-2022 

De focus voor het lopende seizoen zal liggen op het zoeken naar vrijwilligers voor de diverse 

vacatures. Dit zal voor de nieuwe vrijwilligerscoördinator zijn aangezien Tiny en Lydianne hun taak 

neerleggen. 

Vacatures 

We zijn op zoek naar de volgende specifieke functies  

• Coördinator materiaal SKT 

• Veld- en zaalcommissarissen (6 à 9 personen zodat de‘ 

diensten’ niet te lang hoeven te duren)  

• Verantwoordelijke voor de afvoer van het afval  
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Verslag Technische Commissie 
 
Leden bij de start van het seizoen: 
Taylor Koning, Martin van Hinte, Micha de Kromme, Keetie Burger, Maaike van den Busken, Alrik 
Roose, Alex Stam, Maarten Doeswijk (okt ’20 – jan ’21), Ester Doeswijk (okt ’20 – jan ’21). 
 
Leden Aan het einde van het seizoen: 
Martin van Hinte, Micha de Kromme, Keetie Burger, Maaike van den Busken, Taylor Koning, Alex 
Stam (nam afscheid) en Alrik Roose (nam afscheid) 
 

Voorwoord 
Net als de hele sportwereld, heeft ook de TC moeten handelen naar de maatregelen die aan ons, 
vanwege Corona, opgelegd waren. Deze maatregelen waren telkens aan veranderingen onderhevig, 
afhankelijk van de steeds terugkerende persconferenties. Het seizoen 2020 – 2021 startte in 
augustus ’20 voorzichtig met een paar wedstrijdjes.  
Gedurende de zomer was het nog lang onduidelijk of, en hoe er gesport zou mogen worden. Immers; 
we kwamen uit een periode waarbij er sporadisch getraind kon worden per geleding. Er mochten 
niet meer dan een bepaald aantal mensen op de accommodatie aanwezig zijn, voor verschillende 
leeftijden golden verschillende regels. Boven een zekere leeftijd mocht men niet binnen een 
bepaalde afstand tot elkaar komen en het moest zichtbaar zijn welk groepje met elkaar aan het 
trainen was. Oh ja, en spelers boven de 28 jaar mochten niet meetrainen in de groep, toeschouwers 
waren niet welkom enzovoort. Corona heeft de hele maatschappij op zijn kop gezet, wat er ook in 
resulteerde dat de functie van de vereniging misschien wel nog meer ontmoetingsplek werd voor 
verschillende doelgroepen binnen de club. 
 

Doelstellingen voor seizoen 2020 -2021 
 
De allerbelangrijkste doelstelling van de TC werd dan ook dat zij, waar mogelijk, zoveel en een zo 
goed mogelijk aanbod wilde blijven organiseren voor alle leden, waarbij de actueel geldende Corona-
maatregelen nageleefd bleven worden. Alle verdere doelstellingen die de TC voor zichzelf opstelde 
kwamen niet te vervallen maar kregen minder prioriteit, totdat er meer ‘ruimte’ zou ontstaan. 
 

Verder: 
• Controle houden op het technische beleid binnen de vereniging. 
• Verder verbeteren van de afstemming tussen de geledingen (intensievere communicatie 

tussen trainers en geledings-coördinatoren van verschillende geledingen en meer 
uitwisseling van spelers tussen de geledingen). 

• Verbeterde afstemming binnen iedere geleding (teams meer samen laten trainen en 
eenvoudige uitwisseling van spelers tussen de verschillende teams mogelijk maken). 

• Erkenning en gehoor geven aan wat er bij trainers, spelers en hun ouders speelt en daar 
(mits reëel en haalbaar), passend op reageren en anticiperen. 

• Regelmatig terugkerende scholingsmomenten t.b.v. trainers, indien de Corona-maatregelen 
dat toestaan. 

• Regelmatig terugkerende bespreek- en intervisie momenten voor mentoren. 
• Duidelijke afbakening van werkzaamheden van TC-leden. (Er is behoefte aan een persoon die 

de secretariële zaken op zich neemt, het liefst 2 ‘buddy’s op 2 geledingen die intensief 
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samenwerken, aanspreekpunt zijn en samen voorstellen aan de TC voorleggen. Verder heeft 
de TC een aantal portefeuilles die verdeeld worden over de verschillende TC-leden). 

• Verbeterplan ontwikkelen en uitvoeren ten behoeve van de teamindeling voor het seizoen 
2022-2023 (voornamelijk gericht op beter inspelen op behoeften van spelers en trainers mits 
dit past binnen het technische beleid en de kansen (vanwege Corona) om met elkaar op een 
verstandige manier te kunnen kijken naar de ingeslagen weg). 

• Verdere verbetering van het plan v.w.b. De visie en uitvoering richting wedstrijd- en breedte 
korfbal. (Wedstrijd = selectie & breedte = zoveel mogelijk gelijkwaardige teams) 

• Continueren van een goede samenwerking tussen de TC en 1. Wedstrijdsecretariaat 2. 
Scheidsrechters en 3. Algemene ledenadministratie. 

 

Terugkijken op seizoen 2020-2021 
 
Een start met een ruime hoeveelheid trainers op de verschillende teams. 
 
Ondanks dat Corona al maanden duurde en veel van trainers, spelers en ouders gevraagd had, was er 
een ruim voldoende aanbod van trainers bij de start van het seizoen 2020 - 2021. Om de trainers 
verder te ondersteunen, lag er ook nu een planning klaar voor; mentoren-bijeenkomsten en 
trainersbijeenkomsten. Verder was er contact met de bond omtrent het opleidingsaanbod. Dat een 
en ander niet aan bod zou komen vanwege Corona, was te verwachten in augustus/september 2020. 
 

Mutaties binnen de TC 
 
De TC startte het seizoen met een (bijna) volledige bezetting. In oktober 2020 was er een voldoende 
grote groep mensen met verschillende kwaliteiten bij elkaar om met elkaar de werkzaamheden te 
verdelen. In januari (2) en aan het einde (2) van het seizoen namen 4 mensen afscheid van de TC. 
Gedurende het seizoen zijn 6 mensen benaderd om kennis te maken met de TC om, bij interesse, 
deel te nemen. Helaas gaven zij allen aan dat zij de (grote) hoeveelheid werk niet konden 
combineren of durfden te combineren met de verplichtingen die zij al hadden.   
    
 

Corona 
 
De maatregelen lieten het toe dat er bij het eerste veldseizoen (september 2020) gestart kon worden 
met de competitie. Helaas duurde dit niet lang en werden kort daarna competitiewedstrijden 
verboden. We moesten weer terug naar onderlinge wedstrijden en trainingen.  
Gedurende de maanden november en december heeft de TC wekelijks onderlinge wedstrijden 
georganiseerd voor de jeugdteams. Na input van, en in overleg met een aantal trainers, zijn er 
gelijkwaardige teams geformeerd zodat er een mooi toernooi gespeeld kon worden, verspreid over 
een aantal weken.  
In januari 2021 zat vrijwel alles op slot. Binnen sporten was niet mogelijk. Na overleg met SVL kregen 
we de mogelijkheid om op beperkte tijden op hun kunstgras te mogen trainen. Ondanks de enorme 
kou destijds, hebben we hier dankbaar gebruik van gemaakt. Naarmate de temperatuur weer 
omhoog ging, besloten we om weer volledig terug te keren naar onze eigen accommodatie. Voor de 
rest van het seizoen is er geen competitie meer gespeeld en bleef het bij trainen onder de geldende 
maatregelen. 
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Teamindelingen  
 
Zoals ieder jaar wordt er in januari een start gemaakt met het maken van de teamindelingen voor het 
jaar daaropvolgend. Middels nieuwsbrieven en publicaties op onze website worden leden hierover 
geïnformeerd. Omdat ‘plezier beleven’ aan de sport een belangrijke waarde is, heeft de TC in 
februari een enquête gedeeld met alle leden. In deze enquête staan vragen voor spelers die gericht 
zijn op het seizoen erop. Een voorbeeld van zo’n vraag is of je in een selectie wil spelen of liever niet. 
Een andere vraag is; met wie zou je volgend jaar in een team willen komen.  
De TC heeft een enorme hoeveelheid reacties mogen ontvangen op deze enquête, waardoor zij veel 
informatie had om de teams verder in te delen. De gegevens van de enquête zijn dan ook steeds als 
basis gebruikt bij het indelen. In een enkel geval kon de TC niet aan de wensen gehoor geven. 
Voor de selectieteams is de tijd aan het einde van het seizoen gebruikt om een 3-tal selectiedagen te 
organiseren waarbij spelers bekeken en ingedeeld werden. Dit is gebeurd in samenwerking met de 
trainers. Bij de andere teams is tijdens deze dagen gekeken naar de juistheid van samenstellen. 
 
 

Vooruitkijkend op seizoen 2021-2022 
 

• Na een rommelig jaar hopen we nu echt te starten we met een nieuwe enthousiaste 
hoofdtrainer en een brede enthousiaste selectie.  

• We streven ernaar om teams binnen dezelfde geleding meer te laten samenwerken. 
Daarnaast willen we ook dat er tussen de geleding meer samengewerkt gaat worden. Dit 
moet terug te zien zijn in bijvoorbeeld meer uitwisseling van spelers tussen de verschillende 
teams. 

• Door ontwikkelen van het beleid rondom het indelen van de teams. 
• Opleidingstak; verschillende trainers en mentoren en werkwijzen; 2 jaar geleden 

introduceerden wij de verschillende rollen die trainers konden hebben op basis van 
ervaring/opleiding. Daarnaast hebben we de mentoren die een coach-rol hebben richting de 
trainers. De mentoren worden gecoacht vanuit de TC. Daarnaast worden er voor hen 
intervisie-momenten georganiseerd. Voor de trainers en mentoren worden gedurende het 
seizoen meerdere trainers-bijeenkomsten georganiseerd.  

• Introductie spelenderwijs en opleidingsvisie; Al onze trainers hebben toegang tot de 
applicatie van spelenderwijs. Vanuit de TC hebben wij de visie dat we in ons trainingsaanbod 
zoveel als mogelijk spelactiviteiten aanbieden. Daarnaast willen we investeren in nog meer 
activiteit binnen de trainingen en we willen in ons aanbod nog meer differentiëren om alle 
leden een zo goed mogelijk aanbod te geven 
   

• Corona-proof zijn van de vereniging; De TC leden zijn telkens nauw betrokken bij de steeds 
wisselende maatregelen waarmee we geconfronteerd worden. Wij willen dit blijven doen om 
telkens zo adequaat mogelijk te blijven reageren op de nieuwe maatregelen. 

• Verder professionaliseren van de TC (effectief communiceren en effectief functioneren) -> 
o.a. alle documenten in OneDrive, werken met een jaarplanning (ingevuld door TC, 
wedstrijdsecretariaat, scheidsrechter en bondszaken). Verbeterde afbakening van ieders 
taken en verantwoordelijkheden en bevoegdheden. 

• Aanschaf nieuw materiaal t.b.v. teams; periodiek wordt een  inventarisatie gemaakt van alle 
aanwezige materialen i.c.m. waar behoefte aan is op dat moment. Indien nodig worden 
materialen aangeschaft 
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Verslag Coördinator Accommodatie 

Doelstelling 

Behouden wat we hebben en waar mogelijk verbeteren. Dit geldt voor alle commissies waar de 

coördinator accommodatie verantwoordelijk voor is. Dit jaar is daar “veiligheid” aan toe gevoegd. In 

de breedste zin van het woord. Dus meer aandacht naar een veilige omgeving, materialen, 

onderhoud en werkwijze. 

 

Terugblik op seizoen 2020-2021 

Nu er duidelijk is dat we op de Toeloop blijven is er door de Accommodatie Klusklup onder leiding 

van Henk Bergsma weer aardig wat werk verzet het afgelopen jaar. 

Het volgende is gerealiseerd: 

• Onderhoud aan boeidelen, gevels en dak overstek 

• Onderhoud aan terrassen 

• Onderhoud speeltuin 

• Verbetering materialenhok, ballen rek 
 

Daarnaast nog vele kleine klussen zoals het repareren van de pennen onder de korfbalpalen. Het 

repareren van kranen, sloten en elektra etc.  

 

 

 

 

 

Wij zijn blij we met de komst van de nieuwe 

materialen vrouw, Laurie de Jong. Zij heeft al een start gemaakt met beter organiseren van de 

middelen en materialen. Er zijn korfbalpalen, ballen en score borden aangeschaft. 

 



 Jaarverslag A.K.V. Exakwa  
Doc.nr  Versie  Bewerkt 
100-JV-001 2020-2021 27 oktober 2021 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

   

 
19 

Vooruitkijken naar 2020-2021 

De wens blijft bestaan in het kader van “Duurzaam Exakwa” om 

18 zonnepanelen te plaatsen. We hadden gehoopt dit het 

afgelopen jaar te realiseren. Dit is uitgesteld vanwege de 

onzekerheid over het wel/niet blijven zitten op de Toeloop. Nu 

we weten dat we daar blijven kunnen we ook weer gaan 

investeren in de accommodatie en de omgeving. Het plan om de 

parkeersituatie te verbeteren wordt steeds concreter en we 

verwachten hierin echt stappen te maken. Hoog op de 

wensenlijst staat een nieuwe vloer voor de kantine, we zijn ons 

op dit moment aan het oriënteren. 

 

Financieel 

We hebben extra uitgaven gehad om het inzamelen van plastic op te starten. 

Daarnaast hebben we m.b.t. onderhoud de laatste hand gelegd aan het vervangen van de boeidelen.   

Al twee jaar is ons verzoek aan de gemeente om te investeren tot 3 x aan toe afgewezen. Nu we 

zeker blijven op het Langezand is het plan om wegen te zoeken om zonder hulp van de gemeente dit 

toch te realiseren. Het kan zo niet langer. Het bestuur en de projectgroep kunstgras zijn de 

mogelijkheden aan het onderzoeken.  

 


